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Številka:  900-12/2022 

Datum:  24. 5. 2023 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

4. redne seje Odbora za proračun in finance, 

ki je bila v ponedeljek, 22. 5. 2023, ob 17.00 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Tina REPOVŽ, Antonija GASAR, Irma JAGURDŽIJA LIČINA, Uroš ŠKRJANC in Aljoša MARKEŽ 
 
OPRAVIČENO ODSOTNA ČLANA ODBORA: Ružica LESKOVAR in Vlado MLINAREC 
 
OSTALI PRISOTNI: mag. Vera DJURIĆ DROZDEK – v. d. direktorja občinske uprave, Marko MARKELJ – 
direktor Komunalne direkcije, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za družbene dejavnosti in splošne 
zadeve, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za okolje in prostor, Igor PETEK – direktor podjetja 
Publicus, Uroš BUČAR – direktor Javnega komunalnega podjetja JEKO, d. o. o., Jesenice, Robert PAJK 
– direktor ENOS OTE, d.o.o., Iztok ŠTRUKELJ – direktor poslovnega razvoja Arriva d.o.o., Igor ARH – 
poveljnik Občinskega štaba civilne zaščite, Živa OZMEC - koordinatorka za civilno zaščito in Mojca 
LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednica Odbora v potrditev predlagala 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa 3. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 11. 4. 

2023 
2. Predlog Odloka o izvajanju gospodarske javne službe upravljanja in urejanja mestne tržnice – 

PRVA OBRAVNAVA 
3. Predlog Pravilnika o organizaciji brezplačnega prevoza in povračilu prevoznih stroškov za ranljive 

skupine otrok in mladostnikov v občini Jesenice 
4. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2023 
5. Predlog Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2023 – Načrt pridobivanja premičnega 

premoženja - 3. dopolnitev  
6. Predlog za uvrstitev novega projekta v Načrt razvojnih programov za obdobje 2023 - 2026 
7. Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2022 
8. Predlog za uveljavitev spremembe cene obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov 
9. Predlog za spremembo cen gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadno vodo, ravnanja z 

odpadki in oskrbe s pitno vodo 
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10. Poročilo o poslovanju in izvajanju gospodarske javne službe oskrbe s toploto na območju občine 
Jesenice za leto 2022 

11. Poročilo o izvajanju koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na 
območju občine Jesenice v letu 2022 

12. Poročilo o delu na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2022 
13. Predlog Programa dela na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2023 
14. Informacija o Letnem poročilu JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2022 
15. Informacija o Poslovnem načrtu JEKO d.o.o. Jesenice za leto 2023 
16. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 5 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 1: 

POTRDITEV BESEDILA SKRAJŠANEGA ZAPISA 3. REDNE SEJE ODBORA ZA PRORAČUN IN FINANCE, KI 

JE BILA 11. 4. 2023 

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 3. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 11. 4. 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 2: 

PREDLOG ODLOKA O IZVAJANJU GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE UPRAVLJANJA IN UREJANJA 

MESTNE TRŽNICE – PRVA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o izvajanju gospodarske javne službe upravljanja in urejanja mestne tržnice - PRVA 
OBRAVNAVA. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TOČKA 3: 

PREDLOG PRAVILNIKA O ORGANIZACIJI BREZPLAČNEGA PREVOZA IN POVRAČILU PREVOZNIH 

STROŠKOV ZA RANLJIVE SKUPINE OTROK IN MLADOSTNIKOV V OBČINI JESENICE 

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman, ki je na vprašanje Tine Repovž tudi pojasnila, da se 
stroški vsako leto nekoliko povečujejo, je pa to odvisno predvsem od števila kriznih namestitev in od 
števila izdanih odločb. Opaža se tudi, da se precej več otrok vključuje v Osnovno šolo Antona Janše v 
Radovljici, kar ravno tako pomeni nekoliko višje stroške. Šole pa zelo spodbujajo uporabo 
medkrajevnega javnega prevoza, saj imajo otroci s posebnimi potrebami brezplačne vozovnice. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Pravilnika o organizaciji brezplačnega prevoza in povračilu prevoznih stroškov za ranljive skupine 
otrok in mladostnikov v občini Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 4: 

PREDLOG NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM – 2. DOPOLNITEV NAČRTA 

PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA V LAST OBČINE JESENICE ZA LETO 2023 

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme 2. 
dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2023, ki 
predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

TOČKA 5: 

PREDLOG NAČRTA RAVNANJA S PREMIČNIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2023 – NAČRT 

PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA PREMOŽENJA - 3. DOPOLNITEV  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
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V razpravi so sodelovali: 
 
Aljoša Markež: 
31.600 EUR je veliko sredstev za en LCD prikazovalnik, zato ga zanima, ali Občina iz tega naslova 
načrtuje kakšne prihodke oz. ali bo na tem LED prikazovalniku omogočen tudi zakup oglasnega 
prostora za zasebna podjetja. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Gre za skoraj 3 x 5 metrov velik zaslon, kar pomeni, da je že skoraj v velikosti jumbo plakata. Cena 
samega zaslona je okoli 20.000 EUR, ostalo pa so stroški nosilne konstrukcije. Predvideno je, da ko 
Občina Jesenice ne bo potrebovala zaslona za svoje objave, da ga bo za komercialne namene 
oddajala drugim. 
 
Irma Jagurdžija Ličina: 
Meni, da lokacija za postavitev zaslona na Trgu Toneta Čufarja, ni najbolj primerna. Zasebniki z 
reklamami namreč želijo doseči čim večji krog ljudi, zaslon pa bo z glavne ceste zelo slabo viden oz. 
sploh ne bo viden.  
Zanima jo, kdo bo skrbnik LCD prikazovalnika ter kako se bo le-ta odzival na različne vremenske 
razmere. Trg Toneta Čufarja je zelo sončna lokacija, kar pomeni, da mora biti zaslon prilagojen tako, 
da se bo tudi ob sončnem vremenu videlo, kaj je na njem prikazano. 
Potrebno se je tudi zavedati, da bo predlagani LCD prikazovalnik dodatno onesnaževal okolje, ter da 
bo v primeru prenosa kakšnih tekem, za kar je tudi načrtovan, potrebno zagotoviti še dodatno 
ozvočenje. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Ne strinja se, da je lokacija neprimerna, kajti Trg Toneta Čufarja je ena najbolj obiskanih lokacij v 
mestu. Zaslon je take velikosti, da je dobro viden s ceste, poleg tega pa je tudi tehnološko prilagojen 
tako, da bleščanje ne bi smelo povzročati težav.  
Skrbnica LCD prikazovalnika bo Občina Jesenice. V kolikor pa bodo na tem prikazovalniku prenosi 
kakšnih tekem, pa bo ustrezno poskrbljeno tudi za ozvočenje. 
 
Aljoša Markež: 
Podatki glede dogodkov v občini so trenutno precej razpršeni. Upa, da se bo na tem LCD zaslonu to 
rešilo. Smiselno pa bi bilo pristopiti tudi k oblikovanju spletne strani oz. platforme, kjer bi bili 
objavljeni vsi dogodki vseh organizacij v občini Jesenice. Dober primer je npr. objava v Jeseniških 
novicah, kjer so bili na enem mestu objavljeni vsi dogodki, ki se bodo odvijali v sklopu jeseniškega 
poletja. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Platforma za prireditve je objavljena na spletni strani Visit Jesenice. Problem je v tem, ker nekateri 
organizatorji prireditev ne posredujejo podatkov o prireditvah, ki jih organizirajo, čeprav so k temu 
večkrat pozvani. Tudi prireditve, ki so objavljene v Jeseniških novicah so namreč objavljene na podlagi 
podatkov, ki se zbirajo na Visit Jesenice. 
 
Uroš Škrjanc: 
Zanima ga, ali je strošek 20.000 EUR ocenjen, ali je pridobljen na podlagi ponudbe. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Za nakup LCD prikazovalnika so bile pridobljene tri ponudbe, od katerih je najbolj ugodna okoli 
20.000 EUR. 
 
Po razpravi je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
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SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme Načrt 
ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2023, ki vsebuje Načrt pridobivanja premičnega 
premoženja za leto 2023 – TRETJA DOPOLNITEV. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 4 
      PROTI - 1 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 6: 

PREDLOG ZA UVRSTITEV NOVEGA PROJEKTA V NAČRT RAZVOJNIH PROGRAMOV ZA OBDOBJE 2023 

– 2026 

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da v Načrt razvojnih 
programov za obdobje 2023 - 2026 uvrsti nov projekt "LCD prikazovalnik", šifra NRP OB041-23-
0001, v predlagani višini. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

             ZA – 4 
      PROTI - 1 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 7: 

POROČILO O REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA S PREMIČNIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2022 

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Uroš Škrjanc: 
Zanima ga, ali bodo rjave table ob avtocesti postavljene na občinskem zemljišču oz. ali bo potrebno 
za postavitev teh tabel vsako leto plačati najemnino lastniku zemljišča. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Table bodo postavljene ob avtocesti, lastniku zemljišča pa bo za postavitev potrebno plačati ustrezno 
nadomestilo. Večina zemljišč ob avtocesti je sicer v lasti DARS-a, bo pa lokacija za postavitev tabel 
določena z elaboratom. Občina bo dolžna plačati tudi zaporo, da se bodo table lahko postavile. Cena 
take zapore je okoli 12.000 EUR. 
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Po razpravi je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme Poročilo o 
realizaciji Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2022, ki vključuje Načrt razpolaganja s 
premičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2022 in Načrt pridobivanja premičnega 
premoženja v last Občine Jesenice za leto 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 4 
          PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 8: 

PREDLOG ZA UVELJAVITEV SPREMEMBE CENE OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH 

ODPADKOV 

 
Uvodno obrazložitev je podal Igor Petek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Aljoša Markež: 
Zanima ga, na kakšen način je določena količina 8 kg odpadkov mesečno na osebo. 
 
Igor Petek: 
Količinsko sodilo uporablja izvajalec javne službe zbiranja komunalnih odpadkov. Pri veljavni ceni se 
še vedno uporablja sodilo 8 kg mesečno na osebo. 
 
Uroš Bučar: 
Pri odlaganju odpadkov je bilo do sedaj količinsko sodilo 8,61 kg. Ko so se zadnjič potrjevale cene v 
letu 2014, je bilo skupaj s potrditvijo cen določeno tudi količinsko sodilo. To ni bilo prav, kajti 
količinsko sodilo se lahko sproti spreminja, saj gre za stehtano količino odpadkov, ki se deli s številom 
prebivalcev. Ti podatki se preverjajo dvakrat letno, potem pa se sodilo temu ustrezno prilagodi. 
 
Irma Jagurdžija Ličina: 
V kolikor znova pride do tega, da na seji Občinskega sveta predlagana cena ne bo potrjena, jo zanima, 
kakšne so možne posledice predvsem s finančnega vidika, kdo krije razliko ter ali se v tem primeru 
lahko ponovno pričakuje kopičenje odpadkov na Mali Mežakli. 
 
Igor Petek: 
Ne želijo si kakršnegakoli kopičenja odpadkov, je pa dejstvo, da je v preteklosti do kopičenja 
odpadkov prišlo tudi zaradi tega, ker cena ni omogočala plasmajev lahke frakcije. 
V primeru nesprejetja predlagane cene in izkazanih večjih stroškov, je v skladu s koncesijsko pogodbo 
obveznost pokrivanja teh stroškov na strani Občine Jesenice. 
Vse ostale občine imajo uveljavljeno višjo ceno s 1. 1. 2023, občina Gorje, kjer je tudi podeljena 
koncesija, pa s 1. 3. 2023. Prav je, da so te zadeve urejene na nivoju vseh občin. 
Skladno s koncesijsko pogodbo mora Ekogor za razliko v ceni izstaviti zahtevek do Občine Jesenice. Je 
pa s samo kalkulacijo predlagana nižja cena, kot pa je izkazana lastna cena v letu 2022. 
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Tina Repovž: 
Elaborat je praktično nespremenjen. Iz poslovnega poročila je razvidno, da ima Ekogor najete 
dolgoročne in kratkoročne kredite v višini skoraj 3,7 mio evrov. Na strani sredstev pa so skoraj v enaki 
višini dana posojila. Meni, da ni prav, da se občanom zaračunavajo stroški financiranja posojil, na 
drugi strani pa se ne priznavajo prihodki od financiranja. Finančni odhodki v višini skoraj 270.000 EUR 
bi se zato morali izvzeti iz izračuna. 
 
Igor Petek: 
Kot izkazuje letno poročilo, so prihodki iz financiranja prihodki, ki zmanjšujejo ceno storitve. Ti 
prihodki so upoštevani med prihodki, niso pa posebej specificirani. 
Predračun, ki je priložen, je enak, kot je bil pri prejšnjem predlogu. Razlika v elaboratu je v 
obračunskem letu, saj so vneseni podatki iz revidiranega letnega poročila za leto 2022. Bistveno 
spremenjenih okoliščin v tem obdobju ni bilo, zato je tudi predlog nove cene enak. Je pa dolžnost 
izvajalca javne službe, da pravila, ki so bila postavljena v preteklosti, poskuša ohranjati. 
 
Tina Repovž: 
Donos je upoštevan v maksimalni višini 5 %, kot to določa Uredba MEDO. Ni pa v Uredbi določeno, da 
se mora donos upoštevati v maksimalni višini. Ekogor je zaradi prekvalifikacije lahke frakcije v 
mešane komunalne odpadke te odpadke potem odlagal pod boljšimi pogoji, kot pa če bi jih moral v 
celoti odpeljati na sežig. 
 
Igor Petek: 
Lahka frakcija ne ustreza lastnostim za odlaganje na samem odlagališču. Gre za del skladiščene lahke 
frakcije, ki ni ustrezala pogojem za prevzem v energetsko izrabo, zato je bila predelana, iz nje pa je bil 
izločen tisti del, ki je bil ocenjen kot primeren za odlaganje. Ta del odpadkov se je po tržni ceni odložil 
na deponijo. Ti odpadki so za odlaganje bistveno bolj primerni, kot pa kakšni drugi odpadki, ki so se 
odlagali na deponijo po isti ceni. 
Iz preteklih sklepov Občinskega sveta, ki so bili sprejeti od sprejemanju novih cen v mesecu juniju 
2021, izhaja, da je Ekogor zavezan, da donos nameni pokrivanju stroškov, ki v preteklosti niso bili 
pokriti za plasma lahke frakcije. Za ta del se je najel kredit, Občinski svet pa je bil seznanjen tudi z 
amortizacijskim načrtom oz. z dobami za odplačilo teh kreditov. Predvideno je bilo, da bo to trajalo 7 
do 8 let, sedaj pa se izkazuje, da bo ta doba verjetno še nekoliko daljša.  
Ohranja se pozitivno poslovanje, donos pa se namenja za pokrivanje stroškov, zato je pravzaprav 
edina možnost, da je donos v višini 5 %. 
 
Tina Repovž: 
Kljub vsemu bi predlagala, da se donos zmanjša na 2,5 %. 
 
Igor Petek: 
Na ta način se potem razteguje obveznost, ki bo že sedaj prešla čez predvideno koncesijsko obdobje. 
 
Po razpravi je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da potrdi ceno storitve 
javne službe obdelave mešanih komunalnih odpadkov za obdobje od 1. junija 2023 dalje v višini: 
0,1847 EUR/kg, od tega: 
- cena javne infrastrukture 0,0010 EUR/kg, 
- cena storitve javne službe 0,1837 EUR/kg. 
 
Za ostale povzročitelje vključene v gospodarsko javno službo (drugi uporabniki, razen 
gospodinjstev) je: 
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- cena javne infrastrukture 0,0005 EUR/l oz. EUR/m2  
- cena storitve javne službe 0,0873 EUR/l oz. EUR/m2.  
 
Sklep velja od 1. junija 2023 dalje. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 1 
       PROTI - 1 
 

Sklep ni bil sprejet. 
 

TOČKA 9: 

PREDLOG ZA SPREMEMBO CEN GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB RAVNANJA Z ODPADNO VODO, 

RAVNANJA Z ODPADKI IN OSKRBE S PITNO VODO 

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš Bučar. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da potrdi predlog 
spremembe cen obveznih gospodarskih javnih služb: 

a) odvajanja in čiščenja odpadnih vod ter storitve vezane na obstoječe greznice in male 

komunalne čistilne naprave: 

 
ODVAJANJE KOMUNALNE ODPADNE VODE: 

  cena 

1. odvajanje komunalne odpadne vode 0,2635 EUR/m3 

2. omrežnina odvajanje   

 Premer vodomera cena (EUR/mes.) 

 DN ≤20 2,1495 

 20 ˂ DN ˂ 40 6,4485 

 40 ≤ DN ˂ 50 21,4950 

 50 ≤ DN ˂ 65 32,2425 

 65 ≤ DN ˂ 80 64,4850 

 80 ≤ DN ˂ 100 107,4750 

 100 ≤ DN ˂ 150 214,9500 

 150 ≤ DN 429,9000 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost.  
 
ČIŠČENJE KOMUNALNE ODPADNE VODE: 

  cena 

1. čiščenje komunalne odpadne vode 0,6036 EUR/m3. 

2. omrežnina čiščenje  

 Premer vodomera cena (EUR/mes.) 

 DN ≤20 4,2583 

 20 ˂ DN ˂ 40 12,7749 



9/16 

 40 ≤ DN ˂ 50 42,5830 

 50 ≤ DN ˂ 65 63,8745 

 65 ≤ DN ˂ 80 127,7490 

 80 ≤ DN ˂ 100 212,9150 

 100 ≤ DN ˂ 150 425,8300 

 150 ≤ DN 851,6600 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
STORITVE VEZANE NA OBSTOJEČE GREZNICE IN MALE KOMUNALNE ČISTILNE NAPRAVE (MKČN) 

 storitev cena 

1. storitve, vezane na greznice in MKČN 1,0472 EUR/m3 

2. omrežnina čiščenje  

 Premer vodomera cena (EUR/mes.) 

 DN ≤20 4,2583 

 20 ˂ DN ˂ 40 12,7749 

 40 ≤ DN ˂ 50 42,5830 

 50 ≤ DN ˂ 65 63,8745 

 65 ≤ DN ˂ 80 127,7490 

 80 ≤ DN ˂ 100 212,9150 

 100 ≤ DN ˂ 150 425,8300 

 150 ≤ DN 851,6600 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 

b) zbiranje komunalnih odpadkov: 

 
CENA ZA ZBIRANJE MEŠANIH KOMUNALNIH ODPADKOV ZA GOSPODINJSTVA: 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura 0,0068 EUR/kg 

2. Storitev 0,1496 EUR/kg 

3. Odvoz kosovnega odpadka, ki presega prostornino 4 m3 10,9000 EUR/ m3 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 

CENA RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA OSTALE 
POVZROČITELJE VKLJUČENE V GJS (POSLOVNA DEJAVNOST, DRUŠTVA, VIKENDI) 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura- zbiranje komunalnih odpadkov 0,0027 l/mes, m2/mes 

2. Storitev- zbiranje komunalnih odpadkov 0,0679 l/mes, m2/mes 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
V primeru, ostalih velikosti zabojnika se cena za liter/mesec ali m2/mesec ravnanja s komunalnimi 
odpadki pomnoži s prostornino posode ali s skupno velikostjo prostorov. Cene za ostale 
povzročitelje so oblikovane za 14 dnevni odvoz in se obračunavajo na osnovi velikosti posod za 
zbiranje odpadkov.  
 

CENA ZA ZBIRANJE BIORAZGRADLJIVIH KUHINJSKIH ODPADKOV ZA GOSPODINJSTVA: 

  cena 

1. Storitev  
0,3325 EUR/kg 

0,2556 EUR/l 
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V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
V primeru, ostalih velikosti zabojnika se cena za liter ravnanja z biorazgradljivimi kuhinjskimi 
odpadki iz gospodinjstva pomnoži s prostornino posode. Cena velja za zaboj na mesec.  
 

c) odlaganje komunalnih odpadkov: 

CENA ODLAGANJA KOMUNALNIH ODPADKOV 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura 0,0298 EUR/kg 

2. Storitev 0,0717 EUR/kg 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 

CENA RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA OSTALE 
POVZROČITELJE VKLJUČENE V GJS (POSLOVNA DEJAVNOST, DRUŠTVA, VIKENDI) 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura- odlaganje komunalnih odpadkov 0,0082 l/mes, m2/mes 

2. Storitev- odlaganje komunalnih odpadkov 0,0144 l/mes, m2/mes 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
V primeru, ostalih velikosti zabojnika se cena za liter/mesec ali m2/mesec ravnanja s komunalnimi 
odpadki pomnoži s prostornino posode ali s skupno velikostjo prostorov. Cene za ostale 
povzročitelje so oblikovane za 14 dnevni odvoz in se obračunavajo na osnovi velikosti posod za 
zbiranje odpadkov.  

 
d) oskrba s pitno vodo: 

  cena 

1. Vodarina 0,5845 EUR/m3 

2. Omrežnina oskrbe s pitno vodo  

 Premer vodomera cena (EUR/mes) 

 DN ≤20 3,5758 

 20 ˂ DN ˂ 40 10,7274 

 40 ≤ DN ˂ 50 35,7580 

 50 ≤ DN ˂ 65 53,6370 

 65 ≤ DN ˂ 80 107,2740 

 80 ≤ DN ˂ 100 178,7900 

 100 ≤ DN ˂ 150 357,5800 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 3 
       PROTI - 0 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
in 
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SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejete cene 
pričnejo veljati s 1. 6. 2023 za: 
- odvajanje in čiščenje odpadnih vod ter storitve vezane na obstoječe greznice in male komunalne 

čistilne naprave, 
- odlaganje komunalnih odpadkov, 
- oskrba s pitno vodo. 
 
Sprejete cene pričnejo veljati s 1. 1. 2024 za: 
- zbiranje komunalnih odpadkov.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 3 
      PROTI - 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 10: 

POROČILO O POSLOVANJU IN IZVAJANJU GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S TOPLOTO NA 

OBMOČJU OBČINE JESENICE ZA LETO 2022 

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Robert Pajk. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da se seznani s 
Poročilom o poslovanju in izvajanju gospodarske javne službe oskrbe s toploto na območju Občine 
Jesenice za leto 2022, ki ga je pripravilo podjetje ENOS OTE, d.o.o. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 11: 

POROČILO O IZVAJANJU KONCESIONIRANE DEJAVNOSTI JAVNEGA MESTNEGA PROMETA IN 

ŠOLSKIH PREVOZOV NA OBMOČJU OBČINE JESENICE V LETU 2022 

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Iztok Štrukelj. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Uroš Škrjanc: 
Zanima ga, ali ima Arriva v načrtu nakup električnih avtobusov tudi za Jesenice, saj naj bi imeli v 
Kranju načrt, da kupijo večje število takih vozil, ki so tudi zelo dobro subvencionirana. 
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Iztok Štrukelj: 
Občina Jesenice je ena izmed kandidatk, ki bi lahko sodelovala v takem projektu. Občina Kranj je za 
nakup električnih avtobusov, katerih skupna vrednost je bila skoraj 4 mio evrov, pridobila odločbo za 
sofinanciranje v višini 2,8 mio evrov. 
Nove cene električnih vozil so okoli 500.000 EUR. V kolikor Občini uspe pridobiti sredstva Eko sklada, 
bi se strošek enega vozila, ki na koncu bremeni Občino oz. končnega plačnika gibal nekje okoli 
150.000 EUR. Arriva je zelo naklonjena temu, da naročnikom pomaga pri teh projektih, ki so 
usmerjeni k čim večjim prihrankom. 
 
Irma Jagurdžija Ličina: 
Zanima jo, ali je pripravljena kakšna strategija kako povečati trend uporabe javnega mestnega 
prometa oz. kako spremeniti miselnost občanov, da bi čim več uporabljali javni mestni promet, tudi z 
vidika zmanjšanja emisij v zraku. 
 
Iztok Štrukelj: 
Na Jesenicah ni vzpostavljenih nobenih javnih parkirišč, ki bi bila plačljiva. Potrebno se je vprašati, ali 
so se ljudje pripravljeni odpovedati udobju, ki ga prinašajo osebni avtomobili. Spodbuditi je torej 
potrebno nek razmislek in ponuditi rešitve, ki bodo bolj po meri uporabnikov, čeprav običajno to 
pomeni tudi nekoliko višje stroške. 
 
Marko Markelj: 
V zadnjih treh mesecih število potnikov precej narašča, vendar predvsem na račun upokojencev, ki 
imajo brezplačne vozovnice. Število prepeljanih potnikov, ki plačajo vozovnico, pa je še vedno 
približno 20 % nižje kot v obdobju pred epidemijo.  
 
Po razpravi je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da se seznani s 
Poročilom o izvajanju koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na 
območju Občine Jesenice v letu 2022, ki ga je pripravilo podjetje ARRIVA, družba za prevoz 
potnikov, d.o.o., Ulica Mirka Vadnova 8, Kranj. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da potrdi predlog 
poravnave upravičenih stroškov koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih 
prevozov na območju Občine Jesenice od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 v višini 96.631 €. Izplačana 
sredstva se štejejo kot subvencija. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TOČKA 12: 

POROČILO O DELU NA PODROČJU ZAŠČITE IN REŠEVANJA V OBČINI JESENICE ZA LETO 2022 

 
Uvodno obrazložitev je podala Živa Ozmec. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Aljoša Markež: 
Glede na to, da se na plazovih nad Koroško Belo izvaja monitoring, ga zanima, kakšno je stanje teh 
plazov. 
Dve leti nazaj se je precej opozarjalo, da bo posek gozda na Malnežu in v zaledju Koroške Bele med 
Potoško planino in Debelim vrhom pripomogel k temu, da se bo plaz lažje sprožil. Zanima ga, kakšni 
so izsledki monitoringa za to lokacijo. 
 
Igor Arh: 
V zadnjem obdobju na plazu niso bili zaznani kakšni posebni zamiki, tako da je stanje trenutno 
stabilno. Določeni stalni premiki se sicer zaznavajo, vendar pa gre za običajne premike v zelo majhnih 
enotah. 
Poseki na Malnežu zaenkrat ne kažejo, da bi kakorkoli vplivali na samo ogroženost Koroške Bele. 
Civilna zaščita tudi stalno sodeluje z Zavodom za gozdove in opozarja na previdnost pri odrejanju 
sečnje lesa. V preteklih letih je bila zaradi težav z lubadarjem sečna verjetno prekomerna, zato je 
potrebno poskrbeti, da se lesna masa, ki je bila odpeljana iz gozdov, nadomesti. 
 
Uroš Škrjanc: 
Glede na to, da je na Kočni že postavljen defibrilator, ga zanima, ali je s štabom civilne zaščite možen 
dogovor za predstavitev oz. za izvedbo usposabljanja za njegovo uporabo. 
 
Igor Arh:  
Usposabljanje se vsekakor lahko organizira, tako da predlaga, da se dogovori nek termin za izvedbo. 
 
Po razpravi je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme Poročilo o 
delu na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 13: 

PREDLOG PROGRAMA DELA NA PODROČJU ZAŠČITE IN REŠEVANJA V OBČINI JESENICE ZA LETO 

2023 

 
Uvodno obrazložitev je podal Igor Arh. 
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Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Programa dela na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 14: 

INFORMACIJA O LETNEM POROČILU JEKO, D.O.O., JESENICE ZA LETO 2022 

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš Bučar. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da se seznani z Letnim 
poročilom JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2022.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 15: 

INFORMACIJA O POSLOVNEM NAČRTU JEKO D.O.O. JESENICE ZA LETO 2023 

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš Bučar. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Irma Jagurdžija Ličina: 
Zanima jo, ali ima JEKO v načrtu še kakšne dodatne postavitve sončnih elektrarn. 
 
Uroš Bučar: 
JEKO ima v načrtu postavitev dveh sončnih elektrarn. Trenutno je v realizaciji projekt postavitve 
sončne elektrarne na poslovni stavbi na Prešernovi. V načrtu pa je tudi postavitev sončne elektrarne 
na objektu čistilne naprave. 
Načrti so tudi za postavitev večje sončne elektrarne na zemljišču nasproti bencinske črpalke na 
Koroški Beli. Ta projekt je v fazi idejne zasnove. 
 
Po razpravi je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
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SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da se seznani s 
Poslovnim načrtom JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2023.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

            ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TOČKA 16: 

VPRAŠANJA IN POBUDE 

 
16.1 Tina Repovž: 
Glede na to, da predlagane cene storitve javne službe obdelave mešanih komunalnih odpadkov niso 
bile sprejete, predlaga, da Odbor za proračun in finance sprejme sklep, da se ne prevalijo vsi stroški 
na Občino, ampak se zavzame neka srednja pot, tako da bo bila cena za cca. 2 centa nižja od 
predlagane. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora v sprejem predlagala 
 
SKLEP:  
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da potrdi ceno storitve 
javne službe obdelave mešanih komunalnih odpadkov za obdobje od 1. junija 2023 dalje v višini 
0,1613 EUR/kg, od tega: 
- cena javne infrastrukture 0,0010 EUR/kg, 
- cena storitve javne službe 0,1603 EUR/kg. 
 
Za ostale povzročitelje, vključene v gospodarsko javno službo (drugi uporabniki, razen 
gospodinjstev), se cena javne infrastrukture ustrezno preračuna. 
 
Cena velja od 1. junija 2023 dalje. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

           ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
16.2 Aljoša Markež: 
Zanima ga, ali ima stojnica s sadjem, ki je postavljena na križišču na Slovenskem Javorniku v smeri 
Jesenic, dovoljenje za obratovanje. Krajevne skupnosti in občine na Primorskem, kjer je takih stojnic 
veliko, namreč opozarjajo, da gre v takih primerih običajno za slamnata podjetja iz držav bivše 
Jugoslavije, inšpektorati pa nimajo nekih ustreznih vzvodov, s katerimi bi lahko tako prodajo omejili. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Kdor postavi stojnico, mora najprej zaprositi Komunalno direkcije za dovoljenje za uporabo javne 
površine. V kolikor mu Komunalna direkcija dovoljenja za uporabo javne površine ne izda, se ne izda 
tudi dovoljenja za delovanje potujočih trgovinskih objektov. Soglasja za postavitev te stojnice Občina 
Jesenice ni izdala. 



16/16 

Marko Markelj: 
Stojnica je bila postavljena brez soglasja, zato so bili s strani inšpektorata že obveščeni, da morajo 
zaprositi za soglasje. Vlogo so oddali, vendar je Komunalna direkcija predhodno zahtevala soglasje 
DRSI glede na to, da je stojnica postavljena ob državni cesti. Vloga tudi ni skladna z dejanskim 
stanjem, zato Komunalna direkcija soglasja ne more izdati. 
 
 
16.3 Aljoša Markež: 
V prejšnjem participativnem proračunu je bila izglasovana postavitev novih klopi na Trgu Toneta 
Čufarja. Te klopi so sedaj postavljene, zato ga zanima, ali bodo odstranjene stare klopi postavljene na 
kakšno drugo lokacijo. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Predvideno je, da bodo te klopi postavljene na Blejsko Dobravo na parkirišče pod pokopališčem. 
 
Marko Markelj: 
Krajevne skupnosti velikokrat posredujejo pobude za postavitev klopi na posameznih lokacijah. 
 
 
16.4 Uroš Škrjanc: 
Glede na to, da je na Kočni veliko kolesarjev, ga zanima, ali je poleg hidranta pri avtobusni postaji 
možno postaviti pitnik za polnjenje bidonov. 
 
Marko Markelj: 
V letošnjem letu je v planu, da se pitniki postavijo pri posameznih otroških igriščih, in sicer v sklopu 
investicijskega vzdrževanja otroških igrišč. Predlog za postavitev pitnika se lahko posreduje tudi v 
okviru participativnega proračuna za leti 2024 in 2025. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednica Odbora sejo zaključila ob 19.33 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik 

 

Tina Repovž 
 PREDSEDNICA ODBORA ZA  

PRORAČUN IN FINANCE 
 


